## 朝陽科技大學 099學年度第2學期教學大綱 Japanese II 日文(二)

當期課號	9116	Course Number	9116
授課教師	王淑慧	Instructor	Wang,Shu Hui
中文課名	日文(二)	Course Name	Japanese II
開課單位	校訂選修(進修部)	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	瞭解日文之基本句型之組織與結構,並培養學生聽話之能力。二、 使學 生熟練生活實用日語之聽、說、讀、 寫之技能。	Objectives	Knowing the basic structure of Japanese sentences. 2. Improving the abilities of listening speaking reading and writing (practical) Japanese.
教材	聽聽說說學日語 大新書局 ISBN 986-7271-46-7	Teaching Materials	Yuuyuu nihongo ISBN 986-7271-46-7
成績評量方式	期中考(含口試)25%+期未考(含口 試)25%+出席率、平常考、平常表現 50%	Grading	Midterm(25%)+Final exam.(25%)+Assigements(including class attendance and quizzes (50%)
教師網頁	女師網頁 <sub>-</sub>		
教學內容	使用"聽聽說說學日語"為上課教材,從基本的日語句型及會話練習中學習基礎日語會話表現。第1~4週自我介紹第1~4課(血型、星座、興趣、喜歡事物、兄弟姐妹)日語教唱第5~7週生活用語第5課~7課(習慣、生活休閒)日語教唱第8~9週期中考+口試第10~16週外出用語第8~10課(問路、點菜、東京見聞、旅遊花絮、玩富翁遊戲)第17~18週期未考+口試	Syllabus	Course Description: The required reading for this course is called "Learn to Speak Japanese." The course will begin with the practice of basic sentences in Japanese to enhance students' expression ability in Japanese conversations.  Week 1~4: Self-introduction (topics include blood types, constellations, personal interests, favorite things, brothers and sisters)  Week 5~7: Daily conversations (personal habits, leisure activities).  Sing to learn Japanese (Japanese songs).  Week 8~9: Mid-term Exams and Oral Tests.  Week 10~16: Conversations in travelling (asking the road, ordering the dishes, traveling in Tokyo, sharing travelers' anecdotes, playing the Monopoly Game)  Week 17~18: Final Exams and Oral Tests.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。